
Referat fra den 10/8-2021

Næste møde den 14/9-2021 klokken 18.30 

Havn
Vi skal ha optagningerne lagt i kalender og ha et møde med Jørgen Binzer om placering af både 
således at vi har plads til arbejdet på mole 2.

Der arbejdes videre med at få kørt sten på pladsen. Der skal flere nøddesten på indtil videre og så 
ser vi hvordan det fungerer.

Der skal sættes kodelås på klubhus døren også så gæster kan benytte vores lokaler når de ligger i 
havnen.

Vi skal ha møde med Entreflex (per) om bro 3, plan, startdato m.m.

Andet
Skal vi stadig have en OK-jolle i klubregi, vi snakker med senior udvalg

Den ene følgebåd er slidt ned, vi skal overveje udskiftning i 2022

Der skal laves nogle mere klare aftaler med Furesø om sommerlejr, så de enten betaler noget eller er
selvforsynende under lejren.


